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effect. De absolute hoogte van de prijzen 
heeft niet zo veel impact op onze resulta-
ten. Meer fundamenteel is de onbalans tus-
sen waar olie en gas gevraagd en waar olie 
en gas aangeboden worden. Die onbalans 
wordt voorlopig alleen maar groter. Ook de 
opslag op schepen buitengaats neemt toe 
en dat speelt ons ook in de kaart.”

U kunt de komende jaren wel vooruit.
“Ja, die beweging gaat door, zeker nog een 
aantal jaren. Er is veel meer behoefte aan 
tankopslag en aan vervoer, juist omdat de 
raffi naderijen verder af komen te staan van 
de plaatsen waar behoefte is aan de produc-
ten. We spelen ook in op de behoefte aan 
ethanol en biofuels, en dat gaat goed.”

Dus er is voorlopig geen vuiltje aan de lucht.
“Dat zeg ik niet. In de chemie zijn de marges 
veel lager. Als er minder auto’s worden ver-
kocht, raakt dat de chemische tankopslag. 
De chemiesector is het meest kwetsbaar. 
En we volgen het desinvesteren van raffi na-
derijen, het effect daarvan is niet helemaal 
duidelijk. Als er politieke onrust in het 
Midden-Oosten komt, kunnen we daar last 
van hebben.”

De vraag rijst dan waarom u eerder eigenlijk 
zo voorzichtig was.
“Om te beginnen hebben we geen ‘peren’ 
(peers) om ons mee te vergelijken, dat geeft 
toch onzekerheid. En de wereldeconomie 
zat in de ergste recessie sinds lange tijd. In 
het verleden bleken we altijd gevoelig voor 
crises. Daarom hebben we voorzichtigheid 
betracht, ook al omdat we een kapitaalin-
tensief bedrijf zijn en kapitaal schaars kan 
worden.”


